

2019年10月21日

親愛的好市多會員您好：

根據好市多購買紀錄，您在2019/10/17至2019/10/21這段期間，於好市多購買#64996 洋蔥牛肉米漢堡，因物流作業疏失，導致部份商品有發霉的情況產生。為確保好市多會員的權益，目前已經將所有批號的商品全數下架並進行回收。

若您目前手上仍有上述購買期間的商品，請不要食用，並請攜帶您的會員卡及商品至鄰近的好市多賣場辦理退貨。造成各位會員的不便，喜生食品工業股份有限公司深感抱歉，敬請見諒。

若您對購買到的產品有任何相關疑問，請洽喜生食品工業(股)公司

服務專線：0800-802-680、(02)2680-0104 #1

服務時間：週一至週五 08:30 am-17:00 pm

喜生食品工業(股)公司 敬上



Dear Valued Costco Member,

Costco's records indicate that you recently purchased #64996 SISHEN ONION BEEF RICE BURGER during the period of 2019/10/17 to 2019/10/21. We would like to inform you that due to logistics negligence, certain products have been found to have mold. To ensure your membership privilege, we have been pulled all products off all shelves and will be conducting recall.

If you still have the products mentioned about, please do not consume it. Please bring your membership card and product to your nearest Costco Wholesale location for a full refund.

We apologize for any inconvenience caused. If you have any questions, please contact Sisheng at 0800-802-680、(02)2680-0104 #1 (Monday to Friday 08:30 am-17:00 pm)

SISHEN Foods Industry Co., LTD.